



VISIT DESHAIES

Looking for a cozy day trip? Deshaies offers colourful streets, sea views – and some of the best Creole cuisine on the island. Grilled fish, spicy sauces, and tropical flavours served with ocean breeze. Combine it with a stroll through the botanical garden or a slow wander by the marina. Just a short drive from Fort Royal.

The departure time is 11am and you will be picked up at 14pm.
If you'd rather like to hike home there is trail along the coast back to the hotel.
Download Geoportail for maps. <https://www.geoportail.gouv.fr>

Highlights

- Local caribbean charm
- Authentic Creole Cuisine
- Relaxed day in laid-back coastal town

The excursion includes transportation.



Info

Meet outside the reception, sign up latest 12:00 (am) the day before.

When

Day: Sunday
Time: 3 hours

VISIT DESHAIES

Envie d'une excursion tranquille ?

Deshaies vous attend avec ses ruelles colorées, sa vue sur la mer –et quelques-unes des meilleures spécialités créoles de l'île. Poisson grillé, sauces épicées et saveurs tropicales servies avec la brise marine. Complétez la journée avec une promenade dans le jardin botanique ou une balade le long du petit port. À seulement quelques minutes en voiture de Fort Royal.

Le départ est à 11h00 et le retour est prévu à 14h00.

Si vous préférez rentrer à pied, un sentier longe la côte jusqu'à l'hôtel.

Téléchargez l'application Geoportail pour les cartes : geoportail.gouv.fr

Points Forts

- Charme caribéen authentique
- Cuisine créole typique
- Journée détente dans une ville côtière paisible

L'excursion comprend le transport.



Info

Rendez-vous à la reception inscription au plus tard à 12h00 la veille.



When

Jour: Dimanche
Heure: 3 heures